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Hallituksen kokous 17/2022
Aika: 2.11. kello 16.15
Paikka: Opinkiven saunalla (Keskussairaalantie 2)

Hallitus: Läsnä:

Mirva Toivio
Philson Aden
Jyri Kohvakka
Valtteri Hiltunen
Alla Marchenko
Nio Piri
Mikko Röyskö
Erika Kannisto
Juuso Kinnunen
Enni Rajala
Henna Kokkonen
Samuli Aalto
Atte Heikkinen
Sara Peltoluhta
Ossi Hyytiäinen
Kiril Sanasvuori
Topias Jakkula
Urho Grönroos
Mikko Haikala

Niko Rajaniemi

Ida Jakovlev

Essi Nerg

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
x
x (Saapui kohdassa 4)
x (Saapui kohdassa 9)
x
x
-
x (Saapui kohdassa 8a)
x
x
x
x (Poistui kohdassa 19)
x
Hallituksen ulkopuolinen jäsen
Saapui kohdassa 6
Saapui kohdassa 8a
Saapui kohdassa 8i
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (saapui kohdassa
19)
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (saapui kohdassa
19)
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (saapui kohdassa
19)
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (saapui kohdassa
19)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio avasi kokouksen ajassa 16.15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Philson Aden.
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4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja seuraavilla muutoksilla:
Metaan korjataan “kassakaapissa on postikortteja” muotoon “kassakaapissa on
postimerkkejä”.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohta 11 Toimintasuunnitelma ja talousarvio vuodelle 2023

ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Mikko toivoisi, että olisi ruokaa. Ossi yritti nukkua Pii-klubin saunassa. Mirva nukkui 2
yötä koulumajoituksessa ilman patjaa pöydällä ja se oli yllättävän mukavaa. Nio
ilmoittaa, että suursitsit on uhka, jos seuraavana päivänä pitää saada jotain aikaiseksi.
Sara ilmoittaa, että kannatti varaa sohva ajoissa niin ei tarvinnut nukkua lattialla tai
pöydällä. Mirva toivoo nopeaa halkoa, että pääsee saunaan.

7. Jäsenet
Hyväksytään 2 jäsentä, Liite 1.

8. Tapahtumat
a. Työelämäillat

Enni puhuu Allan puolesta. Oli ja meni 11.10 ja 13.10. Taisi mennä sulavasti.
Atte kertoo, että meni hyvin.

b. Lautapeli-ilta
19.10. Tilialla, Fyysikkokerho messissä, toivat terveellistä evästä. Meni
mukavasti. Fyysikkokerho ei tiedä mitä on vegaaninen ruoka t. Nio. Enni
kommentoi, että oli paljon porukkaa, kannattaa järjestää uudestaan. Nio sanoo,
että tila oli toimiva.

c. 3MIOT #45
20.10. teemalla Helvetin kolmiot. Meni tosi hyvin.

d. MatLun Suursitsit
27.10. Aalto-salissa, jatkot escissä. Oli ja meni hyvin, toustitkin pärjäsivät
ensikertalaisina. Matluyhteistyö toimi myös hyvin. Sara kommentoi, että toivoo
palautetta laululistoista esim. ryhmään tai viestillä. Jyri kommentoi, että sitsaajan
näkökulmasta meni hyvin, eikä pakka hajonnut kasaan niin kuin aikaisempina
vuosina, kehitytty siis. Mikko kommentoi, että ruokailun jälkeen olisi voinut olla
vielä yksi tauko, vika periodi oli aika pitkä. Nio komppaa, että ruokatauko oli tosi
pitkä. Atte kommentoi, että ruokatauon pituus oli 45 min, lyhyempi tauko olisi
riittänyt.
Nio kysyy vielä miten seurataan, ketkä ovat maksaneet. Fuksisitseillä ei toiminut,
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koska hallitus ei tunne kaikkia. Suursitseillä Nio ja Valtteri kierteli salissa ja
merkkasi ketkä ei ollut maksanut, meni muuten hyvin, mutta meni paljon aikaa ja
missasivat ainakin kaksi biisiä. Yksi mahdollisuus olisi, että ovella tarkistettaisiin.
Sara kommentoi, että ulko-ovella ollessa ei välttämättä tulisi kiire tarkistaa, koska
porukka tulee ripotellen.
Nio komppaa, että voisi onnistua. Rahis tekee listan, jossa näkyy maksaneet ja
maksamattomat. Ovella kysyttäisiin nimi ja tarkistetaan asia. Sara kommentoi,
että listassa olisi parempi olla vain maksamattomien nimet, niin olisi
tehokkaampaa. Enni lisää, että järjestäjiä riittää ovelle lisää, esim. 2-3 ja tämä
olisi hyvin toteutettavissa. Testataan ensi sitseillä.
Valtteri  kertoo, että MatLu suursitsien haalarimerkit maksoivat 204,40€.
Aaltosalin vuokraan on budjetoitu 7€ liian vähän halkossa 11/22. Mikko ehdottaa,
että budjetoidaan 7€ ja 204,40€ MatLu suursitseihin. Samuli kannattaa.
Budjetoidaan 7€ ja 204,40€ MatLu suursitseihin.

e. IntegraatioFest
Oli 28.-30.10. Tampereella, oli hauskaa. Hyeenan kanssa mentiin yhteisbusseilla,
laitoksilta saatiin sponssit 10€/osallistuva laitoksen opiskelija bussikyyteihin.
Integraatiofesteiltä ei ole tullut vielä laskua, eikä ole tullut Hyeenalta busseista
laskua. Kaikki meni hyvin ja Hyeenan kanssa voidaan mennä vastaisuudessakin
yhteisbussilla, jos se menee fiksusti. Ensi vuonna voisi kysyä oululaisilta kyyti
Lappeenrantaan.

f. Ynnän käsityöpiiri
Oli 31.10. KOASin Lounge tilassa, paikalla oli järjestäjä ja yksi osallistuja, joka oli
aivan uusi kasvo tapahtumissa, joten onnistuneesti houkuteltu uusia kasvoja
tapahtumaan. Seuraava tapaaminen 25.11. ja 12.12. ja molemmat pidetään
yliopiston kirjaston Student lounge tilassa. Erika ja Nio pohtinut, että voisi alkaa
tehdä jotain pitkäaikaisprojektia, esim. vilttejä, joita voisi tuua vaikka ajtiloihin.

g. Marraskuun karaoke
Oli 1.11. Resinassa ja meni hyvin. Porukkaa oli paikalla kanssa kivasti.

h. Leffailta
7.11. Ilokivi Venuella ja leffa on Kung fu panda englanninkielellä suomenkielisillä
teksteillä. Ilmaista popparia tarjolla. Samuli kertoo, että ovet aukee klo 16 ja leffa
alkaa pyörimään klo 17, baaritiski on auki, josta saa kahvia, teetä ja muita
juomia.

i. MatLun HopLop
Lippuja myyty 258, eli 3096€, pitäisi budjetoida 2576€, johon kuuluu 3x32€
järkkärien palkkiot, 2480€ vuokraan. Radi ehdotti, että suuri osa tuloista tulisi
heille, ja loput jaettaisiin loput muiden ajden. Enni kommentoi, että Ynnä hoiti
lipunmyynnin, muut ajit ei lähes mitään, paitsi mainostamista. Lisäksi Ynnän
resurssit ylipäänsä mahdollistivat tapahtuman järjestämisen. Nio kommentoi, että
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haluaisi tarkemman arvion osuuksista. Samuli kommentoi, että 60% Radille ja
40% muille. Nio lisäksi kommentoi, että meidän rahis hoitaa kaiken
rahaliikenteen. Ei koe, että tämä on oikeutettua. Viltsu kommentoi, että Radi
hoitanut suunnittelun, Hoplopin kanssa sopimukset, mainosmatskut. Juuso
haluaa lisätä, että hoidettu viestintä huonosti. Nio lisää, että on hyväksikäytetty
Ynnän hyvää puskuria. Nio myös lisää, että me halutaan siis sama osuus kuin
Radi. Ei myöskään ole ollut puhetta siitä saako Tiltti oman osuuden vai osan
Ynnän osuudesta. Jyri kysyy, onko siis Tiltti unohdettu. Juuso kysyy, onko Tiltti
markkinoinut tapahtumaa tai tehnyt muuta konkreettista, ei ainakaan huomattu.
Juuso lisää, että jos Tiltti on tehnyt jotain konkreettista, olisi reilua, että saisivat
osuuden.
Enni ehdottaa, että budjetoidaan 2576€ Matlu HopLoppiin. Mikko kannattaa.
Budjetoidaan 2576€ Matlu HopLoppiin.
Nio kommentoi, että tapsoilla on siis oikeus hyväksyä tasajako Radin kanssa tai
suurempaan osuuteen.
Mirva toivoo tarkennuksen järkkärien palkkiosta, lounaslippuina ok. Esim.
lahjakortti ei hyvä.

j. Haalarinkastajaiset
14.11. Metallin saunalla. Tutoreilta ohjelma, PJlta kaste. Sauna lämpimänä, voisi
miettiä jos sinne toisi boolin tai snäcksiä. Viltsu kommentoi, että TEKiltä voisi
saada pikkusponssia eväisiin. Atte kommentoi, että tutoreita on pyydetty
järjestämään. Viltsu lisää, että kuuli, että tutoreilla on suunnitelma.
Avain haettava 9.11.

k. Kaverisitsit
16.11. Escissä, 104 paikkaa myyty, näyttää hyvältä. Viltsu toivoo pestopastaa,
koska lasagne ei ollut hyvää. Lipunmyynti kaverilipuille on auki to klo 12 asti,
jonka jälkeen loppuja myydään yksittäisinä sunnuntaihin asti. Enni lisää
pasta-asiaan, että Integraatiofest ruokaan verratessa lasagne on nautinto. Juuso
lisää, että toivoo, että kuvaukseen lisätää, että torstainkin jälkeen voi ilmoittaa
kaverin, kuhan lisää kommenttikenttään tiedot. Mikko lisää, että ei lippuja vaan
paikkoja. Keskustellaan sitsiruuasta whatsappchatissa lisää ja äänestetään.
Samuli ja Enni toustaa.

l. 3MIOT #46
17.11. , saattaapi olla jouluteema.

m. Luonnontieteilijöiden jouluristeily
After Lecturen toiminta ollut kryptistä, esim. Tampereella ollut hämminkiä, isoja
kaupunkikohtaisiaeroja. Matkustajatiedot tullut Jyrille, mutta ei hyttitietoja, eikä
muutkaan tiedot ollut missään järjestyksessä ja samasta listasta löytyy kaikki jkl
osallistujat. 169 lähdössä, joista ynnäläisiä 56 kappaletta, bussin hinta ilman
sponssia 26,30€. Toistaiseksi ei ole päätetty miten hyttikortit jaetaan. Voi olla, että
jokainen hytin vastuuhenkilö käy hakemassa itse ja jonottoo sen satamassa.
Järjestelyt useiden ajden mielestä puutteellisia. Lippuja ei voi enää perua tai
vaihtaa, Jyri ei halua enää yhtään sähköpostia. Jyri kysyy, halutaanko sponssata
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perinteisesti Ynnän kanssa lähteviä 5€/osallistuja tai esim. jollain muulla hinnalla.
Mikko ehdottaa 1,30€. Kiril kommentoi, että sillä ei saa edes euron juustoa.
Juuso ehdottaa, että ei sponssata yhtään. Nio ehdottaa, että sponssataan 1,30€.
Kiril infoaa, että euron juusto maksaa 1,40€ Jyri lisää, koska liput on myyty
hyteittäin, voi ynnäläisten hyteissä olla ei ynnäläisiä. Juuso ehdottaa uudestaan,
että ei sponssata. Nio vetää ehdotuksensa ja kannattaa Juuson ehdotusta.
Jyri lisää, että matkan varrelle kehitellään jotain tekemistä, kännytoimikunta ei
ehdi tehdä mitään. Jyri kehittelee.
Jyri lisää että Antishop ei suostunut sponssaamaan. Juuso kysyy, onko hankittu
muita sponsoreita. Asiaa ei ole vielä pohdittu, mutta laitetaan korvan taakse.
Mirva kommentoi, että tarkoituksena olisi mahdollisesti ottaa muiden Suomen
Matluajden kanssa yhteyttä, kirjoitella kirje After Lecturen toiminnasta ja lähettää
se After Lecturelle. Riippuen mitä siihen vastataan, voidaan harkita
tulevaisuudessa halutaanko enää lähteä After Lecturen risteilylle.
Etta on pääesiintyjä jouluristeilyllä.

n. Muut
Vuoden harmain päivä 10.11. Konkurssin kanssa yhteistyössä, aloitetaan
Kyykällä Kampuksen kentällä ja jatkot on Cafe Europassa. Mikko kysyy miksi
tapahtuma ei ole vuoden harmaimpana päivänä. Lisäksi Mikko kysyy sponssaako
Hartwall. Vuoden harmain päivä on lauantai ja Hartwall ei sponssaa. Ynnä hoitaa
kyykkäpuolen ja Konkurssi hoitaa jatkot . Klo 17-19 kyykkää ja 19 alkaen Cafe
Europaan.
Jyri kertoo, että Resina ehdottaa Ynnälle yksityistä pikkujoulukaraokea. Siellä
voisi olla kinkkubingoa ja bonusaleja tiskeillä. Päiväksi ehdottivat 7.12. klo 20
alkaen. Osallistujamäärä olisi kiva ilmoittaa torstaihin 1.12. mennessä ja he voi
järkkää jotain kivaa. Nio kysyy kuinka tarkka määrä osallistujista tarvitaan. Valtteri
kysyy voisiko sivuille lisätä ilmon, jossa lippu ei velvoita mihinkään, mutta sillä voi
ilmoittaa halukkuutensa, että Resina osaa varata tarpeeksi asioita.
Enni kommentoi, että voisiko kysyä toista päivää, koska se olisi päivä ennen
vujupikkujouluja. Nio veikkaa, että ohjelmaa ei todnäk ole paljon, että varmasti
voisi ehdottaa. Muut päivät tosi huonoja. Mirva kommentoi, että karaokea voi
mainostaa pikkujoulujen etkoina. Nio lisää, että eventissä painotettaisiin, että
tämä on Resinan järjestämä, eli spessukeissi. Jyri lisää, että ilmo olisi paras
tehdä sivujen kautta, jotta Resina voi varaa yksityistilaisuuteen tarpeeksi aikaa.
Jyri hoitaa viestittelyn Resinan kanssa ja muut järjestelyt.
Sara kertoo: Sopokahvit oli 26.11. ja ne meni kivasti. Marraskuun sopokahvit on
21.11. Potentiaalikuopalla ja aiheena on yksinäisyys. Sara ehdottaa, että
budjetoidaan sopokahveille 10€. Nio kannattaa. Budjetoidaan jtsopokahveille 10€
Sopot on keskenään pohtinut, että pidettäisiin joulutorttujen ja pipareiden
leivontaa viikolla 49. Tällä hetkellä Lillukka vaikuttaa lupaavimmalta tilalta, koska
muualta ei tunnu löytyvän uuneja. Miiettivät vielä kysytäänkö jotain toista
järjestöä mukaan niin saisi jaettua kuluja.
Nio kommentoi, että esim. kirjaston student loungessa on mahdollisesti uuni ja
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Boomboxissa, molem htmat ovat ilmaisia varata. Sopot selvittelee.
2.11. Hallitustoiminta tutustumisilta. Enni ehdottaa, että budjetoidaan 170€
Opinkiven saunan vuokraan. Atte kannattaa. Budjetoidaan 170€ Opinkiven
saunan vuokraan.
8.12. Vujupikkujoulut. Bändi sovittu, Coversynd, 3 settiä 800€ hintaan. Kivaa.
Ylistön yllärit tulee kans (ehkä). Ohjelma tehty.

Kokoustauko klo 17.27, 8 min.
Kokoustauko päättyy ajassa 17.35.

9. Liikunta
Atte kertoo lajikokeilusta Padel Adder Keljo. Se on varattu la 26.11. klo 19-21, 5 kenttää,
sopivat jos ilmoittautuneita ei ole tarpeeksi, niin voidaan vähentää kenttiä. 5 kenttää
320€ ja 4 kenttää 256€ kahdelta tunnilta. Edut pätee, mailahinnat kuuluu hintaan,
opiskelijahintaset juomat, sauna ja poreet. Ei ole vielä tietoa kauan saunassa ja poreissa
saa olla, 12 asti on arvaus, mutta Atte selvittää. Ilmoittautuminen 7.11-14.11. välillä, hinta
lipulle olisi 4€. Säpö ja tapahtumailmo huomenna sivuille.
Kaupunkisota pallot olivatkin 9€ 5€ sijaan, Tokmannin sivut skämmäsi. Pallot olivat
pienempiä kuin oletettu, Atte osti isompia 9€. Atte ehdottaa, että budjetoidaan 4€ lisää
kaupunkisotapalloihin. Samuli kannattaa. Budjetoidaan 4€ lisää kaupunkisotapalloihin
Kaupunkisota on 15.11. U2:lla.
Atte ehdottaa, että budjetoidaan 241,02€ lajikokeiluun. Atte vetää ehdotuksensa. Atte
ehdottaa, että budjetoidaan 320€ Padel lajikokeiluun. Samuli kannattaa. Budjetoidaan
320€ Padel lajikokeiluun

10. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Roikkuu edelleen talouden päätöksessä.
b. Kännytoimikunta

Ei tuu risselle Kännyä. Mahdollisesti känny voitaisiin saada esim. joulukänny. Nio
kommentoi, että voisi olla kiva ja tosun mukainen. Viltsu kommentoi, että aika
työmää, saattaisi olla parempi jättää kevääseen ja tehdä kunnolla. Viltsu lisää,
jos on porukka ja ideoita ni antaa palaa.

c. Muut
Ei muuta.

11. Toimintasuunnitelma ja talousarvio vuodelle 2023
Pitäisi tehdä. Mirva kasailee tosua ja sitten yhdessä katsotaan läpi, muokkaillaan ja
hyväksytään ja esitetään syyskokoukselle. Mirva ja Valtteri kasaa talousarvion ja homma
etenee samalla tavalla. Hallitukselle esittäminen riippuu milloin kokous on, esim. jos
halko on kahden viikon päästä tiistaina, niin nämä asiakirjat ehtisivät, muuten pitää pitää
iltakoulu ja sähköpostiäänestys.

12. Kunniakirjat ja mitalit



Ynnä ry, hallituksen kokous 17/2022 7/10

Kunniakirjoja ei ole vielä.
Mitalit on valmiit, Nio ei ole vielä ehtinyt hakea. Nio miettii, että voisi jakaa
vujupikkujouluilla, kutsutaan saajat vujupikkujouluille.

13. Sopoasiat
Hyvinvointivaliokunta 27.10., Erika ja Sara oli paikalla, ei mitään ihmeellistä, ehkä
seuraava kokous Mattilanniemessä.

14. Kopoasiat
Fysiikan puolella huuomenna klo 10 opettamisen kehittämisen aamu. Jyri lisää, että
Ynnän discordiin on lisätty kopokanava, jossa voidaan keskustella koulutuspoliittisista
asioista. Sinne Jyri avasi, mitä on tehty vuosien mittaan fysiikan puolella.
Sara kertoo, olleensa kopovaliokunnassa. paljon oli ilmoitusasioita, opintosihteerit
siirtyvät koulutuspalvelujen piiriin, ei välttämättä vaikuta meihin paljon. Lisäksi Suomen
hallitus haluaisi ehkä ottaa asumistuen pois opiskelijoilta ja Jyy vastustaa asiaa.
Sara lisää valittaneensa Ylistön rempasta, joka oli yllätys monelle. Viltsu lisää
keskustelleensa asiasta kyhi-illassa ja asia oli uutinen agoralaisillekin.

15. KV-asiat
Ei uutisia.

16. Kulttuuri
Käsityöpiiri pyörii. Ei muuta.

17. Ympäristö
Valiokunnan kokous on 7.11. Elokuva-illan kanssa päällekkäin, Mikko ei tiedä
osallistuuko. Hiilijalanjälki on vaiheessa, Mikko epäilee saadaanko järkevää
ratkaisua/vastausta. Voi todnäk saada jonkun numeron ulos, jolla voi olla suuri
virhemarginaali. Nio pyytää ponteen vastaukseksi hienon diaesityksen syyskokoukseen.
Mikko lisää, että talvi alkaa tulla, puista tippuu lehdet, hapentuotanto vähenee.

18. Kehitysyhteistyö
Ei uutisia.

19. Yrityssuhteet
Haalarit lähetetään huomenna. Valtteri ehdottaa, että budjetoidaan  5306,40€
haalareihin. Samuli kannattaa. Budjetoidaan  5306,40€ haalareihin. Merchi oli
myyntimenestys Ylistöllä, about kaikki kollarit myyty. Valtteri ehdottaa, että budjetoidaan
Ynnä Merchiin 1120€. Samuli kannattaa. Budjetoidaan Ynnä Merchiin 1120€. Lisäksi
merkkimarkkinat on ensi tiistaina 8.11., Enni, Samuli ja Henna myy siellä merkkejä ja
merchiä. Klo 11-16 Ilokivellä. Järjestely alkaa klo 10. Mainostettu instassa.
Jyri kommentoi, että jaon yhteydessä mainostetaan TEKiin liittymistä. Lisäksi Jyri kysyy,
haluuko Kloffa reklamaatiot kuluneista mukeista, ei jos niitä ei tule lisää.
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Alla ehdottaa, että haalarikastajaisissa voisi jakaa myös haalareita. Nio lisää, että
kannattaa olla aikasemmin jakotilaisuuksia, tämä olikin ajatus. Nio kysyy, tietääkö
jäsenistö, että kuluneista mukeista saa vaatia reklamaation. Yrkät olettaa, että kuluttajat
tietää, mutta voi tiedottaa.  Alla kysyy saako mukit laittaa tiskikoneeseen, saa.

20. Muiden sektorien kuulumiset
Viltsu kommentoi sihteerinä, että aloittaa asap vuoden luennoitsija- ja assariäänestyksen
järkkäämisen.
Jyri muistuttaa toiminta-avustushausta ja lisäksi kysyy onko Esciltä kyselty
palkitsemisillasta. Yrkät voisi esim. kysellä tai PJ. Mirva lisää, että
toiminta-avustushakuun on vielä pari viikkoa aikaa.
Nio ilmoittaa, että on hakenut TEKin hallopediksi.
Juuso kysyy onko Escin soppari allekirjoitettu, ei ole. Yrkät kyselee.
Mikko kertoo, että nettisivut ja fuksipassi pyörii. Tapahtumakalenteri on rikki
mobiiliversiossa. Mikko korjaa.
Jyri lisää, että styrolista olisi kiva saada nettiversio, voiko Mikko koodaa. Mikko
kommentoi, että ei ongelma, jos saa sanat.
Kiril lisää, että saunahintojen noususta voisi ilmoittaa sivuilla (nousevat 1.1.2023 alkaen).
Mikko sanoo joo.
Juuso kertoo, että puskee telegrammiyhteisö-asiaa eteenpäin tällä viikolla. Lisää linkkejä
hallitusryhmään, hallitus voi tutustua ja sitten edetään.

21. Edustukset
Ei edustuksia.

22. Sauna
Sauna on. Avaimet palautuvat toimistolle tällä viikolla edelliseltä vuokraajalta. Mikko
lisäsi uuden hinnan sivuille.
Kiril kertoo, että saunan savupiipun hattu on käytännössä sulanut. Tarvitaan kestävämpi.
Siitari ja Kiril hoitaa.
Nio kommentoi, että kohta pääsee saunaan.

23. Budjetoinnit
Mikko ehdottaa, että budjetoidaan 19.98€ kääntäjän palkkioon. Nio kannattaa.
Budjetoidaan 19.98€ kääntäjän palkkioon. Valtteri ehdottaa, että budjetoidaan 40€
SFMO:n jäsenmaksuun. Jyri kannattaa. Budjetoidaan 40€ SFMO:n jäsenmaksuun.

24. Hankinnat
Puhutaan kahviasiasta. Jyri kysyy paljon kahvibudjettia on jäljellä. Ei ole tarkkaa tietoa,
Mirva ehdottaa, että aluksi laitetaan 100€. Kysymys on jaetaanko pelkkää kahvia, kahvia
maitoa suhteella 50:50, tai jollain muulla suhteella.
Nio kommentoi, että ympäristöstrategian mukaan ensi vuonna ei saisi olla kuin
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kasvismaitoa. Nio sanoo, että olisi hyvä hankkia vain yhdenlaista maitoa. Myös
vaihdettaisiin halvempaan kauramaitoon.  Juuso ehdottaa, että käytetään 100% kahviin.
Jyri kysyy onko teenjuojat huomioitu. Nio voi lahjoittaa teetä. Enni ehdottaa, että
budjetoidaan 75% kahviin, 25% maitoon, halvinta kauramaitoa. Nio kannattaa. Jyri
kannattaa Juuson ehdotusta. Nio vetää kannatuksensa. Viltsu kannattaa Ennin
ehdotusta. Alla kysyy tarkennusta, miksi ei voida hankkia enää normimaitoa. Nio
tarkentaa, että on päätetty viime vuoden syyskokouksessa, että tämän vuoden loppuun
asti saa hankkia, tulevaisuudessa vain luomumaitoa. On kallista.
Äänestys hoidetaan käsiäänestyksellä. Äänivaltaisia on 12.
Äänestysjärjestys, ensin Juuson ehdotus, sitten Ennin ehdotus, äänestetään nostamalla
käsi ylös. Juuson ehdotusta kannattaa 5, Ennin ehdotusta kannattaa 5, tyhjää 2.
Tasatilanne. Toistetaan suuntaa-antava äänestys. Juuson ehdotusta kannattaa 5, Ennin
ehdotusta kannattaa 6, tyhjää 1.  Käytetään 75% kahviin, 25% maitoon, halvinta
mahdollista kauramaitoa. Nio kysyy onko ostettu kahvi halvinta, on halvinta Reilun
kaupan kahvia.

25. META
Nio kommentoi, että suljettu lippuäänestus olisi huono, koska ainoa aikasempi on, kun
äänestettiin siitä, että pizza on virallinen aikamääre. Nio lisää, että
joulukorttitervehdyksiä sisarajlle ja -killoille, asiaa voisi viedä eteenpäin. Kukaan ei ole
tehnyt ajatustyötä. Nio kysyy halutaanko fyysisii korttei vai sähköisiä. Nio kannattaa
fyysistä korttia. Jyri kannattaa Nion kannatusta fyysisistä korteista. Enni kysyy voiko
kortteihin lisätä tanssivan kolmion. Nio hoitaa ja ihmettelee.
Juuso mainitsee, että kevätkokouksessa on hyväksytty ponsi kannanotosta, jonka Juuso
hoitaa.

26. Seuraava kokous
Pidetään seuraava kokous 15.11., Mirva doodlettaa kellonajasta.

27. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio päätti kokouksen kello 18.26.

Liitteet
1. Uudet jäsenet ajalta 13.10.-2.11.2022
2. Kokouksen 17/22 budjetoinnit
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Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2022

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Mirva Toivio Philson Aden
Puheenjohtaja Sihteeri


